
Referat fra semestergruppemøde nr. 2, 
Idræt 3. semester bachelor (E22) 

 
Torsdag den 3. oktober kl. 12.30‐13.30, seminarrummet i Gigantium 

 
 
 
Til stede: 
Gruppe 3, 4, 5 og 6 var repræsenteret.  
Studiesekretær Tinna Hjort (referent). 
Semesterkoordinator Christian Meedom Wrang. 

 

Dagsorden: 
1. Meddelelser fra koordinator/sekretær 
2. Semestret generelt 
3. Evaluering af kurser 

a. Idræts‐ og sundhedspsykologi i boldspil 
b. Idrætshistorie og ‐sociologi i gymnastik og dans 
c. Arbejds‐ og træningsfysiologi i udholdenheds‐ og styrketræning 

4. Projektstatus 
5. Eventuelt 

 
Punkt 1 Meddelelser fra koordinator/sekretær 

 Intet nyt.  
 

Punkt 2 Semestret generelt 

 Ingen kommentarer.  
 

Punkt 3 Evaluering af kurser 
 a. Idræts‐ og sundhedspsykologi i boldspil 

 

Kurset er afsluttet og de studerende har ikke haft undervisning i dette kursus siden sidste 
semestergruppemøde.  
 
De studerende nævnte, at de ville ønske, at kursusgangene havde været fordelt bedre ud over semesteret 
da der er lang tid til, at de skal eksamineres i kurset. 

 b. Idrætshistorie og ‐sociologi i gymnastik og dans 

 

Semesterkoordinator gennemgik kort læringsmålene for kurset.  
De studerende fortalte, at kurset følger læringsmålene.  
 
De studerende har fået gode redskaber. Modellerne de er blevet præsenteret for, kan de godt bruge i 
praksis. De synes dog ikke, at de har modtaget nok undervisning om målgrupper.    
De studerende har 3-4 kursusgange tilbage. 
 
De studerende synes, at det er for meget at bruge 4 timer til praktisk undervisning – ofte er 2 timer nok. De 
oplever at folk mister motivationen og nogle bliver derfor væk fra undervisningen. Fremmødet er ikke blevet 
bedre siden sidste semestergruppemøde. 
 
De synes, at dette kursus har mange kursusgange ift. de to andre kurser. Og de ser hellere, at de fik færre 
kursusgange til dette kursus og flere kursusgange til kurset ”Arbejds‐ og træningsfysiologi i udholdenheds‐ 
og styrketræning” 

 c. Arbejds‐ og træningsfysiologi i udholdenheds‐ og styrketræning 

 

Semesterkoordinator gennemgik kort læringsmålene for kurset. 
De studerende fortalte at de er igennem læringsmålene, men de synes ikke, at der er brugt tilstrækkeligt tid 
på at gennemgå teori.  
 
De synes, at det har været godt at have case arbejde. Men de mangler teoretisk viden.  
Man har haft god mulighed for at stille spørgsmål under case arbejde. 
 
De studerende har fortsat ikke modtaget bogen til kurset i fysisk form. De har i stedet fået den i en 
elektronisk udgave. Men ift. den læsemængde der er på kurset synes de ikke, at det er optimalt at læse på 
en skærm.  



De studerende synes, at læsemængden har været stor og det har været svært at nå at forberede sig til 
forelæsningerne. Både på grund af læsemængden og på grund af stoffets sværhedsgrad. De studerende 
har et ønske om at man bruger mere tid på at gennemgå teori og at der er mindre læsestof. 
Evt. længere eller flere forelæsninger hvor man går mere konkret til værks med teorien. 
 
Ift. færdighedslæringsmålet ”udarbejde træningsøvelser i udholdenheds- og styrketræning med 
udgangspunkt i relevant træningsfysiologi” er de studerende i tvivl om de har haft undervisning om 
udholdenheds træningsøvelser. 
 
De studerende synes ikke undervisningen har fungeret så godt, fordi mange studerende ikke er mødt op.  

Punkt 4 Projektstatus 

 

Semesterkoordinator fortalte, at der inden længe, bliver lagt litteratur og videoer op til den sidste 
undervisningsgang i understøttende undervisning som de studerende kan tilgå når det passer dem. Der 
bliver også oprettet et forum hvor de studerende kan stille spørgsmål.  
 
Semesterkoordinator gennemgik kort læringsmålene for projektet. 
De studerende fortalte at undervisningen følger projektets læringsmål.  
 
De studerende fortalte at det går godt i grupperne. 

Punkt 5 Eventuelt 

 

Semesterkoordinator spurgte ind til hvordan rammerne er, nu de studerende primært er i Gigantium. De 
studerende synes det er meget forstyrrende at sidde i fællesområdet. Der er meget larm. Ofte mødes 
grupper andre steder for at få arbejdsro. 
 
De studerende mangler grupperum. Semesterkoordinator opfordrer de studerende til at benytte biblioteket 
på Kroghstræde samt Nordkraft. 
Studiesekretæren fortalte, at de studerende gerne må benytte grupperummene på FRB5 og FRB7D. 
Grupperummene kan de studerende ikke selv booke, det foregår via en mail til studiesekretæren. 
 
Flere af de studerende bryder sig ikke om bordene i seminarrummet i Gigantium. De sidder ikke ordentligt 
når de skal følge med i det der foregår ved tavlen. Derudover er det ikke alle stikkontakter under bordene 
som fungerer. 
 
Ønsker fra de studerende:  
- Større sofaområder – der kan rumme grupperne (6 personer) 
- Skærme som også kan fungere som tavler  
- Knagerækker i seminarrummet  
- Afskærmninger i fællesområdet 
- En printer – Studiesekretær undersøger muligheden for dette (Semesterkoordinator nævnte, at der står 
en i kælderen) 
- En mikroovn –Der bliver snart sat mikroovn, til fri afbenyttelse, op i cafe-området.  
- Udsmykning 
 
De studerende har et ønske om at få en studierabatsordning med Cafeen. Studiesekretæren har efter 
semestergruppemødet undersøgt muligheden, men det kan desværre ikke lade sig gøre. 
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